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Senior Clinical Research Coordinator Position
Institution: ABCD Research Laboratory
Location: Montreal, Quebec, Canada
Start Date: Flexible
Duration: Full-time, 1 years (with possibility of renewal)
Salary: Commensurate with experience; includes benefits 

About the Position
We are seeking a highly motivated clinical research coordinator to join an interdisciplinary team focused on advancing our understanding of brain and child development using a cross-diagnosis approach. The research coordinator will work under the supervision of Dr. Brossard-Racine in a collaborative environment that integrates expertise in neuroimaging, cognitive neuroscience, computational modeling and neonatology.

Research Environment
The Advances in Brain and Child Development Research Laboratory (ABCD lab) focuses on clinical and neuroscientific investigations into the underlying mechanisms of function and dysfunction in individuals with brain-based disorders. Our goal is to enhance brain recovery, support children’s healthy development, and inform service delivery from birth to early adulthood. Our interdisciplinary approach combines brain Magnetic Resonance Imaging techniques with standardized clinical assessments, to promote early detection of non-optimal brain and / or functional development. 
The position is embedded within the vibrant research ecosystem of McGill University Health Centre (MUHC) and McGill University and the McGill University Health Centre (MUHC). As a world-renowned biomedical and hospital research centre, McGill is recognized for its excellence in neuroscience, health sciences research, and innovation. The MUHC provides access to cutting-edge clinical and research facilities, providing team members with unique opportunities to collaborate with leading experts in neuroscience, pediatrics, imaging, psychology and rehabilitation. The Candidate will also have the opportunity to collaborate at Douglas’ Cerebral Imaging Center.

Responsibilities
· Approach and consent potential research participants,
· Coordinate study visits,
· Data extraction from medical charts,
· Database preparation and maintenance, data entry and quality control,
· Monitoring of study budgets,
· Prepare and present regular study updates
· Prepare and renew REB approval,
· Update and maintain the laboratory’s website and associated newsletter,
· Update academic and research CVs, 
· Provide support with manuscripts and presentations
Required Qualifications
· Bachelor’s degree in a relevant field (e.g., psychology, neuropsychology, neurosciences,
biomedical physics)
· Strong writing skills in English (knowledge of French, an asset but not required)
· Excellent communication and interpersonal skills
· Ability to work independently or with teams with minimum supervision
· Minimum 2 years of experience

This full-time position is for 1 year with the possibility of renewal. Salary will be commensurate with education and work experience. 
Equity, Diversity, and Inclusion
The Research Institute of the McGill University Health Centre (RI-MUHC) hires based on merit and is strongly committed to upholding equity, diversity, and inclusion within its community. We welcome applications from all qualified candidates who identify as members of racialized groups / visible minorities, women, Indigenous peoples, persons with disabilities, ethnic minorities, and 2SLGBTQIA+ individuals.

We also welcome candidates who possess the skills and knowledge to engage productively with diverse communities. Persons with disabilities who anticipate requiring accommodations for any part of the application process may contact, in confidence, research.talent@muhc.mcgill.ca.

Application Instructions
Please submit the following in a single PDF file:
· Cover letter and resume
· Contact information for two references
Send your application to: helin.polat@rimuhc.ca
Applications will be reviewed on a rolling basis until the position is filled.


Poste : Coordonnateur(trice) principal(e) de la recherche clinique
Institution : Laboratoire de Recherche ABCD
Lieu : Montréal, Québec, Canada
Date de début : Flexible
Durée : Temps plein, 1 an (avec possibilité de renouvellement)
Salaire : Selon l’expérience; avantages inclus  


À propos du poste
Nous cherchons un(e) coordinateur(trice) de la recherche clinique pour rejoindre une équipe interdisciplinaire axée sur l’avancement de notre compréhension du développement cérébral et de l’enfant en utilisant une approche de diagnostique croisée. La personne titulaire du poste se rapportera à Dr. Brossard-Racine dans un environnement collaboratif qui intègre l’expertise en neuroimagerie, neurosciences cognitives, modalisation computationnelle et en néonatologie.


Environnement de recherche
Le laboratoire de recherche sur les avancées en développement cérébral et infantile (laboratoire ABCD) se concentre à des investigations cliniques et neuroscientifiques sur les mécanismes sous-jacents du fonctionnement et des dysfonctionnements chez les personnes atteintes de troubles neurologiques. Notre objectif est d’améliorer la récupération cérébrale, de soutenir le développement sain des enfants et d’informer la prestation de services de la naissance à l’âge adulte. Notre approche interdisciplinaire combine les techniques d’imagerie par résonance magnétique (IRM) cérébrale avec des évaluations cliniques standardisées, afin de promouvoir la détection précoce de développement cérébral et / ou fonctionnel non optimal.
Le poste est intégré à l’écosystème de recherche dynamique du Centre universitaire de santé McGill (CUSM) et de l’Université McGill et du Centre universitaire de santé McGill (CUSM). En tant que centre de recherche biomédicale et hospitalière de renommée mondiale, McGill est reconnue pour son excellence dans la recherche en neurosciences, sciences de la santé et innovation. Le CUSM donne accès à des installations cliniques et de recherche de pointe, offrant aux membres de l’équipe des occasions uniques de collaborer avec des experts de premier plan en neurosciences, pédiatrie, imagerie, psychologie et réadaptation. Le candidat aura également l’occasion de collaborer au Centre d’imagerie cérébrale du Douglas.

Fonctions spécifiques : 
· Approche et consentement des participants potentiels à la recherche,
· Coordination des visites d’étude,
· Extraction de données des dossiers médicaux,
· Préparation et maintenance de la base de données, saisie des données et contrôle qualité,
· Suivi des budgets d’études,
· Préparer et présenter des mises à jour régulières de l’étude
· Préparer et renouveler l’approbation du CER,
· Mettre à jour et maintenir le site web du laboratoire et la newsletter associée,
· Mettre à jour les CV académiques et de recherche,
· Fournir un soutien avec des manuscrits et des présentations.
Qualifications requises
· Baccalauréat dans un domaine pertinent (p. ex., psychologie, neuropsychologie, neurosciences, physique biomédicale)
· Excellentes compétences rédactionnelles en anglais (connaissance du français est un atout mais non requise)
· Excellente communication et compétences interpersonnelles
· Capacité à travailler de manière indépendante ou avec des équipes avec un minimum de supervision
· Minimum 2 ans d’expérience

Ce poste à temps plein est pour 1 an avec possibilité de renouvellement. Le salaire sera proportionnel aux études et à l’expérience professionnelle.
Équité, diversité et inclusion
L’Institut de recherche du Centre universitaire de santé McGill (IR-CUSM) embauche en fonction du mérite et s’engage fermement à faire respecter les principes d’équité, de diversité et d’inclusion au sein de sa communauté. Nous accueillons les candidatures de tous les candidats qualifiés qui s’identifient comme membres de groupes racialisés / minorités visibles, femmes, peuples autochtones, personnes handicapées, minorités ethniques et personnes 2SLGBTQIA+.

Nous accueillons également les candidats qui possèdent les compétences et les connaissances nécessaires pour s’engager de manière productive avec des communautés diverses. Les personnes handicapées qui prévoient avoir besoin de mesures d’adaptation pour toute partie du processus de demande peuvent communiquer, en toute confidentialité, avec research.talent@muhc.mcgill.ca.

Instructions de demande
Veuillez soumettre les éléments suivants dans un seul fichier PDF :
· Lettre de motivation et CV
· Informations de contact pour deux références
Envoyez votre candidature à : helin.polat@rimuhc.ca
Les candidatures seront examinées sur une base continue jusqu’à ce que le poste soit pourvu.
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